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Onderwerp: Bouwen boven het spoor 

 

 

 

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 

 
Tilburg groeit. Ruimte om te groeien is niet vanzelfsprekend. Willen we de ambities voor onze stad 

waarmaken, dan is creativiteit nodig in het vinden van ontwikkellocaties. Daarom is GroenLinks 

benieuwd naar de mogelijkheden in Tilburg voor bouwen boven het spoor. 

Andere steden zijn hier al druk mee. Amsterdam, Den Haag en Utrecht onderzoeken samen met NS 

en ProRail de mogelijkheden voor bouwen boven het spoor. Nieuwe ov-verbindingen zijn niet nodig, 

die liggen er al. Dat is goed voor de bereikbaarheid én scheelt in de kosten. Wat te doen met het geld 

dat overblijft? NS, ProRail en de gemeenten willen daarmee stations en de omliggende gebieden 

verbeteren.1 

Onze gemeente maakt werk van de kennis-as tussen de Tilburgse universiteit en de Spoorzone. 

GroenLinks ziet hier kansen voor nieuwe woon-, werk- en verblijfslocaties boven en aan het spoor. 

Daarom vragen wij het college: 

1. Hoe kijken jullie naar bouwen boven en aan het spoor? 

2. Is bouwen boven en aan het spoor mogelijk in Tilburg? 

a. Willen jullie die mogelijkheid verder verkennen in de ontwikkeling van de kennis-as? 

 

Indien nodig 

Toelichting: 

 

 

Ondertekening 

 

Dwayne Heuvelmans (GroenLinks) 

Bas van Weegberg (GroenLinks) 

 

 

                                                           
1 https://www.ad.nl/binnenland/ns-wil-boven-spoor-utrecht-den-haag-en-sloterdijk-bouwen-en-met-opbrengst-
stations-opknappen~aac1fb7f/?referrer=https://www.google.nl/ 
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